
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 4. februar 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål X
Hvad agter ministeren at foretage sig i anledning af, at det øjensynlig er muligt at fortsæt-
te ejendomsformidlingsvirksomhed efter at have modtaget adskillige rekordstore bøder
fra Diciplinærnævnet for Ejendomsmæglere, samtidig med, at bøderne ikke betales. Der
henvises eksempelvis til diciplinærnævnets sager nr. 374, 391, 487, 514 og 522.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V).

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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